

Eesti Geoloogia Seltsi volikogu koosolek

Protokoll nr 12

17. jaanuaril 2007 TTÜ Geoloogia Instituudis

Kohal:

- | | | |
|--------------|--------------|-------------------|
| 1. T. All | 5. K. Orviku | 9. A. Põldvere |
| 2. O. Hints | 6. Ü. Sõstra | 10. S. Peetermann |
| 3. T. Liblik | 7. K. Erg | |
| 4. V. Klein | 8. A. Soesoo | |

Koosolekut juhatas T. All, protokollis S. Peetermann

Päevakord

1. Kannete muutmise äriregistris.
2. Tudengitööde konkurss.
3. Noorgeoloogide kokkutulek Särghaua 13.-17. augustini 2007
4. Aruandlus: MAEGSi 2006. a aruanne, majandusaasta aruanne
5. Üldkogu
6. Vestlusõhtud
7. Ekskursioonid: suvine Lofootidele, kevadekursioon.
8. Liikmemaksud
9. Koduleht

1. Kannete muutmise äriregistris.

T. All kui üritab selle teha ettevõtjaportaali kaudu.

2. Tudengitööde konkurss.

T. Liblik räägib läbi P. Talvistega Geotehnikaühingu osas.

Eripreemiad – nt Mäeseltsi, Geotehnikaühingu poolt.

Auhinnafondi annab iga selts ca 3000-4000 kr.

3. Noorgeoloogide kokkutulek Särghaua 13.-17. augustini 2007

- Vastutavad-korraldavad K. Kajak koos T. All'iga.
- Vaja veel inimest, kes aitaks organiseerida toitlustamist ja transporti. See austav ülesanne otsustati anda M. Viilule (kes on ka sellega nõus). Päevaraha (söögile) u 100 kr.
- Geoloogiline viktoriin – küsimused võiks lasta koostada nt V. Raidlal.
- Auhinnaks: seni raamatud, arvutitarvikuid jmt. Selts sai klindiraamatut 150 eks, selt saab mõned auhinnaks küll + muid auhindu.
- Rõõmi osa võiks aidata ette valmistada nt M. Niin.
- Lisada mikroskoobi vaatamine.
- Juhendajate tasustamine – töövõtulepinguga, osadele GI (Pirrus, Kajak) ja osadele EGK (Niin, Ploom) (arvestusega ca 500 kr päev bruto).

4. Aruandlus

MAEGSi 2006. a aruanne - koostavad T. All ja O. Hints.

Majandusaasta aruanne - koostab T. All.

5. Üldkogu

Üldkogu kutsuda kokku 25. mail 2007. Päevakorras traditsioonilised punktid.
Ettepanek valida auliikmeks T. Flodèn, kõik kohalolijad pooldasid ettepanekut.

6. Vestlusõhtud

Lepiti kokku, et vestlusõhtute organiseerimisega hakkab tegelema K. Erg (kel häid ideid, siis välja pakkuda).

Ettepanek korraldada neid õhtuid kord kuus kindlal päeval.

T. Liblik tegi ettepaneku korraldada üks vestlusõhtu hüdrogeoloogia teemadel, viimasel ajal need probleemid teravalt päevakorda kerkinud (üheks näiteks Viru vangla ehitus). Kui see teema üles võtta, siis võiks kaasata ka projekteerijaid.

7. Ekskursioonid

Suvine Lofootide ekskursioon - päevakorras, huvilisi oleks; giid hetkeseisuga lahtine.

Kevadekursioon - pakuti välja Tori põrgu, aga sellest üksi vähe. Midagi tuleks veel juurde mõelda.

8. Liikmemaksud

Organisatsioonid võiksid mingi summa maksta – see võiks olla arve nt mingi tellimustöö eest.

Praegu selles staatuses TTÜ GI, TÜ gi, EGK. Liikmeks oleksid teretulnud ka äriorganisatsioonid.

9. Koduleht

Kodulehele leida E. Põldvere asemele uus haldaja.

Foorum kinni panna.

Leping praegu Alkranel'iga. T. All võtab E. Põldverega ühendust ja uurib, kas lepingu muutmine võiks kaasa tuua mingeid probleeme.

Järgmine koosolek 15. märtsil 2007 Mäeinstituudis (Ehitajate tee 5 korpus VII 2. korrus) k 16.

Päevakavas kindlasti tudengitööde konkursiga seonduv.

Koosoleku juhataja

/T. All/

Protokollis

/S. Peetermann/